

Bestyrelsesmøde onsdag d. 22/3-2023

Vi starter med en runde hvor vi fortæller om selv, hvem vi er og hvilke kompetencer, som vi hver især har og kan byde ind med.

Til stede: Elisabeth, Mette, Laura, Anne, Astrid, Henning og Simon.

Valg af referent: Laura

Valg af ordstyrer: Mette

Godkendelse af dagsorden. blev godkendt.

Godkendelse af referat fra sidste møde. Er godkendt af tidligere bestyrelse og sat i mappen.

Dato for næste bestyrelsesmøde: den 20. april 2023 kl. 16:30 i Gothersgade (Til næste møde planlægges et årshjul med møder i bestyrelsen)

Dato for mød bestyrelsen 10.00 -11.00: den 16. april 2023.

Aftale om "Erklæring til salg": d. 16. april 2023 efter kl. 11.

Økonomi: Der blev aftalt overlevering mellem den gamle kasserer til den nye kasserer.

Referat fra Hovedforeningen:

FMS holder seminar for bestyrelserne, med suppleanter, den 30. april i Tivoli Kongrescenter.

Temaet er OF s fremtid. Ideer, tanker og input indsendes til FMS senest den 11.04. kl.12.00 FMS

Den gamle bestyrelse har lavet forslag til at ansætte en byggesagkyndig, som skal indsendes til dette seminar. Bestyrelsen sender forslag til oplæg om, hvordan man kan modernisere syn til salg og aflaste bestyrelsen. Der var delte holdninger i bestyrelsen, det vil indgå i oplægget.

HB-mødet den 19.06. rykkes til den 28.06.

Vedtægtsændringer 2024: 11.1 Vedtægtsændringer: - Der er deadline 01.07.2023 for indsendelse af forslag til vedtægtsændringer til behandling på ekstra ordinært HB-møde søndag d. 03.09.2023.

Orientering om og info fra møder:

Hovedbestyrelsen møde d. 27/3 kl. 18.00 med spising kl. 17.30. Laura deltager.

Opgaver:

1. Valg af næstformand. Mette blev valgt uden kampvalg.
2. Godkende GF referatet. Referatet blev gennemgået og bestyrelsen udfyldte huller. Det blev godkendt. Den sendes herefter til dirigentens underskrift.
3. Hvem står for den daglige drift i starten på infomailen. Mette og Laura deles om at tjekke infomail.
4. Orientering om vores struktur, hvad sker der pt i foreningen / nye koder til bestyrelsen/ bestyrelsesliste.

5. Sæsonåbning/ åbning af vand d.1.april kl.10.00. – udføres af de grønne og bestyrelsen. Vandet kommer som sædvanlig først til A og B og der kommer først senere godt tryk til C søndag.
6. Kontrol af stophaner søndag d.2.april kl.10.00.
 - a. Der skal gås rundt i områderne og tjekkes om der er vandspild. Jo flere jo bedre. Man må forvente, at folk kommer ind på din parcel for at tjekke, at der ikke er spild. Et medlem har meldt sig frivilligt til at uddelegere opgaverne. Bestyrelsen opfordrer så mange som muligt til at hjælpe til, så vi kan mindske vandspildet mest muligt.
7. Stophaner, der skal udskiftes. Der skal udskiftes ca. 5 stk. Bestyrelsen vil kontakte den håndværker, der har givet det bedste tilbud tidligere. Bestyrelsen vil undersøge muligheden for at finde en person, der kan anbefales til at grave hullerne, som medlemmerne selv er ansvarlige for. Hullet skal graves 120 langs røret og 110 på tværs, samt 10 cm frit under røret.
8. Der skal snakkes med tømmer vedr. Nobels plads. Arbejdet begynder i april. Det gamle tag fjernet i overensstemmelse med alle regler.
9. Evt.
 - a. Der blev orienteret om verserende sager i foreningen.